

## 《单词百科:remnant是什么意思?remnant怎么发音?remnant的解释和用法》

英语单词remnant是什么意思?remnant怎么读?remnant怎么发音?简答网为您整理了remnant的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



### remnant怎么读

remnant的读音:[ ' remn ə nt]

### remnant的意思

1、n.剩余部分;残余;幸存者;零料, 零头布;

### remnant的近义词

1、**balance** n.均衡, 平衡(能力);天平;余额;

2、**end** n. 结果;端;终止;最后部分;

- 3、**heel** n.脚后跟, 踵;(鞋、袜等的后跟);(四足动物的)后脚;踵状物;
- 4、**leftover** adj. 剩余的;未用完的;吃剩的;
- 5、**oddment** n.碎屑;

### remnant的双语例句

- 1、All the crevices must be cleared of remnant food.

要把牙缝里的残余食物都刷干净.

- 2、The superior clergy and a small remnant of other educated men read and wrote Latin.

上等的神职人员和一小部分残余的其他受过教育的人使用拉丁语读写.

- 3、The Ainu settlers in Hokkaido are the last remnant of a prehistoric race.

北海道的阿伊努人是史前某个种族的最后残存者.

- 4、The woods are remnants of a huge forest which once covered the whole area.

这片树林只是剩下的一部分, 原来这一带是一大片森林.

- 5、I like a remnant of a cloud of autumn . uselessly roaming in the sky.

我像一朵秋天的云, 漫无目的地在空中飘荡,啊!

- 6、Offcut: A remnant of a sheet of paper off size when a specific size was required.

碎料: 依照特定尺寸裁切原张纸后所余下的部份.

- 7、A remnant of the 1950 s planned economy, the system restricts labor mobility within China.

作为上世纪50年代计划经济的遗留物, 户籍制度限制了国内劳动力的流动.

- 8、The nebula glows because of ultraviolet radiation from the hot remnant star at its center.

星云的膨胀是因为受到来自中心热恒星遗迹的紫外辐射.

- 9、Sarawak ethnic music and the Remnant, unique and perfect combination!

砂拉越原住民音乐跟例外人, 独特的绝配!

10、Whether there is pulp remnant or other sundries in the tank.

锅内有无残浆及其它杂物.

11、Wisdom teeth are another vestigial remnant.

智齿是另一个残余物.

12、The debris then quickly thins and cools as it expands , creating a supernova remnant.

碎片随着扩散迅速变薄变冷, 形成了超新星遗骸.

13、The sum exceeded the remnant of his savingsSamuel Butler.

这个数目超过了他剩余的积蓄(塞缪尔·巴特勒).

14、So too, at the present time there is a remnant chosen by grace.

5如今也是这样、照著拣选的恩典还有所留的馀数.

15、You have certainly parted with the remnant of your mind.

你简直是一点儿脑筋都没有啦.

16、After twenty-four hours of fighting, the remnants of the force were fleeing...

战斗持续了24个小时后, 该部队残部打算溜掉.

17、He ripped the remnant of one of his blankets into strips and bound his bleeding feet.

他把撕剩的那条毯子扯成一条条的,裹好那双鲜血淋淋的脚.

18、The remnant shall return, even the remnant of Jacob, unto the mighty God.

赛10:21所剩下的、就是雅各家所剩下的、必归回全能的神.

以上是简答网为您整理的remnant怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助. 查看更多关于rem

nant的用法、remnant的释

义、remnant的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/remnant>

